
 

Verslag College van Bestuur 
Datum 31-10-2023 
Tijd 10:15 - 11:40 
Locatie WBH01A17 
Deelnemers Jopie Nooren (voorzitter), Geleyn Meijer (online), Hanneke Reuling (online), 

Jolieke Timmermans, Nataša Krivokuća, Annemiek Huisman (verslag) 
 

   
1 
 

 Opening + agenda 
Nooren opent de vergadering en stelt de agenda ongewijzigd vast. 
 

2 
 

 Verslag collegevergadering + actielijst 
Het verslag van de vergadering van 17 oktober 2023 wordt met 
wijzigingen vastgesteld. De actielijst wordt in verband met de volle 
agenda doorgeschoven naar de volgende vergadering. 
 

3 
 

 Besluiten (hamerstukken) 
 

3.1 
 

 Internationaliseringsbeleid 
Het College van Bestuur besluit het HvA Internationaliseringsbeleid met 
inachtneming van de gemaakte opmerkingen definitief vast te stellen en 
Meijer het mandaat te geven voor het verwerken van de aanpassingen. 
Daarnaast verzoekt het CvB alle organisatieonderdelen tot de 
implementatie van dit nieuwe beleid. 
 

3.2 
 

 Leiding geven aan docententeams - overgangsmaatregelen 
Het College van Bestuur besluit om de voorgestelde overgangsmaatregel 
voor teamcoördinatoren, die de functie Teamleider OP aannemen, vast te 
stellen.  
 

3.3 
 

 Verlenging Professor of Practice 
Het CvB neemt het voorgenomen besluit om Marleen Stikker tot Professor 
of Practice te benoemen voor een tweede termijn van 3 jaar per januari 
2024.  
 

3.4 
 

 Businesscase Master Applied Quantum Technology 
Het College van Bestuur besluit om de faculteit Techniek te laten starten 
met de aanvraag Toets Macrodoelmatigheid en de aanvraag Toets Nieuwe 
Opleiding.  
 



Pagina 2 
 

Verder besluit het CvB dat het besluit ter informatie wordt gedeeld met 
commissies O&O van zowel de RvT als de CMR.  
 

3.5 
 

 Voorstel voor gebruik van de term leerroute bij de opleidingen in het 
programma IPZ 
Het College van Bestuur stemt in met het voorstel om in het programma 
Interprofessionele Paramedische Zorg (IPZ) bij de drie paramedische 
opleidingen het begrip 'afstudeerrichting' te vervangen door 'leerroute'.  
 
Het college benadrukt dat deze wijziging vooral tot doel heeft beter aan 
te sluiten bij het werkveld en studenten. 
 

4 
 

 Beeldvorming/ Oordeelsvorming / Besluiten 
 

4.1 
 

 Positionering energiebedrijf 
Het College van Bestuur besluit conform het voorstel: 
 
1. Het administratief apart te positioneren van het Energiebedrijf als apart 
bedrijfsonderdeel onder Facility Services per 1/1/204; 
2. De directeur FS aan te wijzen als budgethouder van het Energiebedrijf 
per 1/1/2024; 
3. De deelbegroting FS, inclusief energiekosten, vast te stellen als 
onderdeel van de HvA begroting 2024 met de opmerking dat de 
administratieve ontvlechting per 1/1/2024 plaatsvindt. 
 
Het college bepaalt verder dat het voorstel ter informatie naar de DSD 
gaat. 
 

4.2 
 

 (Pre-)promotiebeleid - doorgeschoven 
Het CvB oordeelt dat dit agendapunt eerst in het CBO behandeld dient te 
worden om daarna weer voor behandeling in het College van Bestuur te 
worden geagendeerd. 
 

4.3 
 

 Geactualiseerd plan GGO: voorstel voor vervolg 
Het College van Bestuur neemt het voorgenomen besluit om: 
 
- Het geactualiseerd meerjarenplan programma Goed Georganiseerd 
Onderwijs vast te stellen; 
- Het plan ter instemming voor te leggen aan de CMR; 
- De geactualiseerde begroting GGO 2023 vast te stellen; 
 
Het college verzoek aanvullend de decaan van FMR, als penvoerder van 
dit programma, het voorstel ter informatie in het CBO in te brengen.  
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4.4 
 

 Format OER 
Het CvB neemt het voorgenomen besluit om de wijzigingen in het format 
OER Bachelor, Master en Ad 2023-2024 vast te stellen.  
 
Omdat de gewijzigde formats niet beschikbaar waren, heeft het college 
Meijer mandaat verleend voor het beoordelen en vaststellen van de 
formats voordat deze verder in route worden gebracht. 
 
Gelet op de aard van de wijzigingen heeft het college verder bepaald dat 
de formats ter advisering naar het CBO moeten. De input én het 
draagvlak van de decanen is essentieel in dit traject. Het voorstel is deze 
consultatie schriftelijk te doen. 
 

4.5 
 

 Risicoparagraaf (ter bespreking) - doorgeschoven 
Dit agendapunt is vanwege tijdgebrek doorgeschoven naar de volgende 
vergadering.  
 

5 
 

 Delen en ophalen 
 

5.1 
 

 Mededelingen 

• Op 17 ok. heeft Nooren een werkbezoek gebracht aan de faculteit 
Maatschappij & Recht. Nooren is in gesprek gegaan met studenten 
en medewerkers van Het Juridisch Spreekuur en was aanwezig bij 
de diplomering van de opleiding Sociaal Juridische 
Dienstverlening. 

• Op 17 okt. heeft Meijer deelgenomen aan de CMR Commissie 
O&O om de feedback van de commissie op te halen ten aanzien 
van het internationaliseringsbeleid. Olmo Stasse (afdeling O&O) 
was aanwezig. 

• Op 18 ok. heeft Nooren deelgenomen aan de 
boardstrategiemiddag van de Amsterdam Economic Board. Er is 
gesproken over 'young on board', breder perspectief en 
strategische keuzes (brede welvaart en de helix samenwerking), 
werkwijze anders kijken anders doen en verdieping op onderwerp 
netcongestie. 

• Op 18 okt. heeft Reuling deelgenomen aan de Auditcommissie 
RvT. Daar is gesproken over: de HvA-rapportage Q2, rapportage 
Gezondheidscampus Q2-2023, rapportage Interne Beheersing, 
stand van zaken begroting 2024, doorontwikkeling gezamenlijke 
diensten, GGO en Fiscaal Statuut. 

• Op 18 okt. heeft Meijer deelgenomen aan de commissie Onderwijs 
en Onderzoek RvT. Daar is gesproken over Blended Learning & 
CTL en CO+CB. 
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• Op 19 okt. vond het CBO plaats. Daar is gesproken over ITK, 
Buurtcampus, CoE AAI, Project 'Werken aan Werkdruk (Wendbaar & 
Weerbaar') en de overgangsmaatregelen naar Teamleider 
Onderwijzend Personeel. 

• Op 19 okt. hebben Nooren en Reuling een workshop inclusief 
werven gevolgd bij de HvA Academie. 

• Op 19 okt. was Nooren aanwezig bij de programmabijeenkomst 
voor startend leidinggevende. 

• Op 20 okt. heeft de heidag van het CvB plaatsgevonden. Er is 
gesproken over het vervolg van Op weg naar 1HvA en de 
prioritering aan de hand van het IP. 

• Op 26/10 heeft Publinova een “soft launch party” gehad. Het 
platform is live, maar nog wel volop in ontwikkeling. Ron 
Augustus heeft er namens Hanneke Reuling een praatje 
gehouden.  

• Op 27 okt. heeft Meijer deelgenomen aan de 
informatiebijeenkomst van Amsterdam 750 jaar. De bijeenkomst 
is bedoeld voor stakeholder in de stad en MRA. 

• Op 30 okt. heeft Meijer deelgenomen aan de OWR/OZR. Er is 
gesproken over de OER, ondersteuning voor ICT en onderzoek en 
het voorstel 'Aanpassing criteria Onderzoek van het jaarprijs'. 

6 
 

 Bestuurlijke overleggen 
 

6.1 
 

 CMR-CvB d.d. 31 okt. 
Het College van Bestuur neemt kennis van de agenda. 
 

6.2 
 

 Governance en Remuneratiecommissie RvT d.d. 1 nov. 
Het College van Bestuur neemt kennis van de agenda. Nooren licht toe 
dat de nieuwe governance code in 2024 wordt geïmplementeerd.  
 

6.3 
 

 Bestuurlijk Overleg Gecombineerde Diensten d.d. 6 nov. 
Het College van Bestuur neemt kennis van de agenda. 
 

7 
 

 Planning 
 

7.1 
 

 Uitnodigingenlijst 
Het College van Bestuur bespreekt de Uitnodigingenlijst. 
 

7.2 
 

 TKN: timetable HvA 
Geen bijzonderheden. 
 

8 
 

 Rondvraag 
Geen punten voor de rondvraag. 
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9 
 

 TKN 
 

9.1 
 

 Planning Afwegingskader strategische samenwerkingen 
Geen bijzonderheden. 
 

9.2 
 

 Bestuurlijk overleg Kenniscentrum Ongelijkheid 
Geen bijzonderheden. 
 

9.3 
 

 Brief gericht aan CvB inzake duurzaamheid 
Geen bijzonderheden. 
 

 
9.4 
 

 Het verhaal van de HvA, profilering en positionering 
Het College van Bestuur neemt kennis van het stuk. 
 

9.5 
 

 Bericht HR aan CMR-commissie P&O inzake Regeling reiskosten woon-
werkverkeer en Internetvergoeding 
Geen bijzonderheden. 
 

9.6 
 

 PvA Studeren en werken op campus HvA 
Geen bijzonderheden. 
 

9.7 
 

 Uitwerking en vervolg 5 oktober, Op weg naar 1HvA 
Geen bijzonderheden. 
 

9.8 
 

 ITK - midterm 
Geen bijzonderheden. 

 
 
 


